

tration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/412, T/OBS.7/25, T/L.530),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, in particular that a preliminary investigation of the petitioner's second complaint is being conducted;

2. *Further draws the attention* of the petitioner to the fact that he can still pursue his first complaint if he pays the deposit required by law.

*597th meeting,
11 March 1955.*

**1238 (XV). Petition from Juvento
(T/PET.7/414)**

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Juvento concerning Togoland under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/414, T/OBS.7/27, T/L.531),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*597th meeting,
11 March 1955.*

**1239 (XV). Petition from Juvento
(T/PET.7/415)**

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Juvento concerning Togoland under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/415, T/OBS.7/24, T/L.530),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Inform*s the petitioners that the Council is unable to reach any conclusions upon charges which are so imprecise.

*597th meeting,
11 March 1955.*

**1240 (XV). Petition from Mr. Amadou Guinguina
(T/PET.7/416)**

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Amadou Guinguina concerning Togoland under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/416, T/OBS.7/27, T/L.530),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*597th meeting,
11 March 1955.*

**1241 (XV). Petition from Mr. Boniface Dotse
(T/PET.7/417 and Add.1)**

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Boniface Dotse concerning Togoland under French administra-

consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/412, T/OBS.7/25, T/L.530),

1. *Attire l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que l'information se poursuit actuellement au sujet de la deuxième plainte du pétitionnaire;

2. *Signale* au pétitionnaire qu'il est encore loisible de déposer la consignation prévue par la loi, s'il désire que l'on donne suite à sa première plainte.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1238 (XV). Pétition du Juvento (T/PET.7/414)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition du Juvento concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/414, T/OBS.7/27, T/L.531),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1239 (XV). Pétition du Juvento (T/PET.7/415)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition du Juvento concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/415, T/OBS.7/24, T/L.530),

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Avise* les pétitionnaires que le Conseil n'est pas en mesure de tirer des conclusions d'accusations formulées de manière aussi vague.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

**1240 (XV). Pétition de M. Amadou Guinguina
(T/PET.7/416)**

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Amadou Guinguina concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/416, T/OBS.7/27, T/L.530),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1241 (XV). Pétition de M. Boniface Dotse (T/PET.7/417 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Boniface Dotse concernant le Togo sous administration française, en